
 

Sammanträdesprotokoll 
2016-11-29 
 

1(24) 

   
Tekniska nämnden 

 
 

Justerandes sign   

 

Tid och plats  Sammanträdesrum Bolmen, Olofsgatan 9, Ljungby, klockan 08.00 -14.30. 

Beslutande  Karl-Gustav Sundgren (C), ordförande 
Krister Lundin (M) 
Gunilla Åström (M) 
Tommy Andersson (C) 
Conny Simonsson (S) 
Gun Lindell (S) 
Ann-Charlotte Henrysson (S) 
Mathias Wanderoy (S) 
Tommy Göransson (MP) 
Krister Salomonsson (SD) 
Nils-Erik Wetter (KD) 
 

Övriga 
deltagande 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Icke 
tjänstgörande 
ersättare 
 

Sonja Edén, tf teknisk chef 
Lisa Åberg, sekreterare 
Pia Davidsson, VA- och renhållningschef, §§ 107, 109, 113-115 
Bengt Gustafsson, projektledare Lagavallen, § 107 
Urban Cederqvist, restaurangchef, § 108 
Katarina Hildebrand, § 109 
Mariana Axelsson, kostchef, §§ 108-109 
Stefan Åberg, fastighetschef, §§ 109-111 
Elina Salomonsson, fastighetsförvaltare, § 112 
Per-Olov Almqvist, exploateringschef, § 109 
Christer Holmström, brandinspektör, § 109 
Christer Jonasson, gatuchef, § 109 
Ola Rosenqvist, trafikingenjör, § 116  
Maritha Davidsson, projekteringsledare, §§ 117-120 
Elin Neckén, exploateringsingenjör, §§ 122-123 
 
 
Anton Gera (ALT) 
Paul Kowalski (S)) 

Åhörare  2  allmänhet 

Justerare Krister Lundin 

Justeringens  
tid och plats Tekniska förvaltningen den 30 november 2016 

Paragrafer 106-123   

  
Sekreterare Lisa Åberg 
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Ordförande Karl-Gustaf Sundgren 
  

Justerare Krister Lundin 
  

 
 ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är nu justerat. Justeringen har offentliggjorts på Ljungby 
kommuns anslagstavla 

Nämnd/styrelse 
 

 
Tekniska nämnden 
29 november 2016 

Sammanträdesdatum  
 
Anslaget uppsatt 30 november 2016 

Överklagningstid 1 december 2016 – 21 december 2016 

Anslaget nedtaget 22 december 2016 
Förvaringsplats 
för protokollet Planeringsavdelningen, tekniska förvaltningen 

  

Underskrift Lisa Åberg 
 
 
 
  
 

 



 

Sammanträdesprotokoll 
2016-11-29 
 

3(24) 

   
Tekniska nämnden 

 
 

Justerandes sign   

 

 
Tn § 106      
 
 
Fastställande av dagordning 
 
Beslut 
Tekniska nämnden beslutar att förändra dagordningen i enlighet med 
ordförandens förslag. 
 
Sammanfattning av ärendet 
Ordföranden frågar tekniska nämnden om ett extra ärende om 
internhyreskontrakt mellan tekniska förvaltningen och socialförvaltningen kan 
lyftas under sammanträdet. Ordföranden frågar också om anmälan av 
delegationsbeslut kan strykas från dagordningen. 
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Tn § 107      
 
Information 
 
Beslut 
Tekniska nämnden noterar informationen. 
 
Sammanfattning av ärendet 
 

1. Information om yttrande över sänkt hastighetsbegränsning för att skydda 
vattentäkt vid E4an 

 
2. Statusuppdatering, bostadsområdet Björket 

 
Servisventilerna som monteras i vattenledning in till varje tomt håller 
inte tätt. Detta har visat sig vid provtryckning. Problemet försenar 
asfalteringsarbetena, som inte kan utföras förrän problemet med 
ventilerna är löst. Diskussion pågår med leverantören av ventilerna. 
Tomterna kommer att gå ut till försäljning i slutet av november, som 
planerat. 
 

3. Studiebesök på Lagavallen 
 

4. Övriga ärenden.  
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Tn § 108  TK2016/0220 390   
 
 
Revidering och förlängning av intraprenadavtal 
restaurang Åsikten 
 
Beslut 
Tekniska nämnden beslutar att godkänna det reviderade förslaget till 
intraprenadavtal. 
 
Sammanfattning av ärendet 
Ett intraprenadavtal gällande Restaurang Åsikten har reviderats. Avtalet är 
mellan tekniska nämndens arbetsutskott och Restaurang Åsikten. Intraprenaden 
ska på uppdrag av tekniska nämnden ansvara för restaurangverksamheten på 
Åsikten. Intraprenaden ska verka som en självständig enhet som på uppdrag 
utför restaurangverksamhet med ansvar för ekonomi och personal. Intraprenaden 
är däremot inte i juridisk mening någon självständig enhet, vilket innebär att 
ansvaret för ekonomi, personal med mera ytterst är kommunen. 
 
Intraprenaden följer kommunala styrdokument samt övriga lagar och avtal som 
rör verksamheten. Även förordningar, föreskrifter, kommunens policy, 
regler/rutiner och ingångna avtal ska tillämpas. 
 
Avtalet gäller från 2017-01-01 till 2017-12-31 i avvaktan på ny policy för 
alternativa driftformer. Revidering av avtalet ska ske årligen i samband med att 
en ny budgetram ska fastställas. 
 
Yrkanden 
Conny Simonsson (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 
Krister Lundin (M) och Gunilla Åström (M) yrkar att intraprenadavtalet 
förändras under punkt 2.2. i sista stycket sålunda: under kvällstid finns möjlighet 
för hyresgästernas bokning av event i samband med familjeangelägenhet liksom 
för förvaltningen i samband med egna event. 
 
Beslutsordning 
Ordföranden frågar om nämnden beslutar i enlighet med Conny Simonssons 
yrkande eller i enlighet med Krister Lundin med fleras yrkande. Ordföranden 
finner att nämnden beslutar i enlighet med Krister Lundins yrkande. 
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Omröstning 
Omröstning begärs och genomförs enlig följande: 
Ja-röst för Krister Lundins yrkande. 
Nej-röst för Conny Simonssons yrkande. 
 
Karl-Gustaf Sundgren (C) Ja 
Krister Lundin (M) Ja 
Gunilla Åström (M) Ja 
Tommy Andersson (C) Ja 
Conny Simonsson (S) Nej 
Gun Lindell (S) Nej 
Ann-Charlott Henrysson (S) Nej 
Mathias Wanderoy (S) Nej 
Tommy Göransson (MP) Nej 
Krister Salomonsson (SD) Nej 
Nils-Erik Wetter (KD) Nej 
 
4 Ja-röster och 7 nej-röster. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska förvaltningens tjänsteskrivelse daterad 2016-10-28 
 
Skickas till  
Tekniska nämnden 
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Tn § 109  TK2016/0228 040   
 
 
Detaljbudget 2017, tekniska förvaltningen 
 
Beslut 
Tekniska nämnden godkänner förslaget till detaljbudget med tillägget att 
bufferten om 217 000 kronor flyttas till tekniska nämnden. 
 
Sammanfattning av ärendet 
Tekniska förvaltningen har utarbetat förslag till detaljbudget 2017, baserat på 
kommunfullmäktiges budgetbeslut. 
 
Tekniska nämndens arbetsutskott föreslår den 18 november 2016 att tekniska 
nämnden godkänner förslaget till detaljbudget med tillägget att bufferten om 
217 000 kronor flyttas till tekniska nämnden. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska förvaltningens tjänsteskrivelse daterad 2016-11-16 
 
Skickas till  
Tekniska nämnde 
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Tn § 110  TK2016    
 
 
Hyreskontrakt LSS-boende på Skinnarevägen 199-201 
 
Beslut 
Tekniska nämnden beslutar att godkänna det preliminärt upprättade hyresavtalet 
mellan tekniska förvaltningen och socialförvaltningen. Hyreskontraktet avser 
Skinnarevägen 199-201 och sträcker sig från 2016-09-01 till och med 2031-08-
31. 
 
Sammanfattning av ärendet 
Tekniska förvaltningen har upprättat ett internhyreskontrakt med 
socialförvaltningen avseende Skinnarevägen 199-201. Lokalerna ska användas 
för gruppboende och hyrestiden är 2016-09-01 till och med 2031-08-31. 
 
Beslutsunderlag 
Internhyreskontrakt daterat 2016-10-19. 
 
Skickas till  
Tekniska förvaltningen 



 

Sammanträdesprotokoll 
2016-11-29 
 

9(24) 

   
Tekniska nämnden 

 
 

Justerandes sign   

 

 
Tn § 111  TK2015/0206 290   
 
Gör iordning en fotbollsplan vid Astradskolan 
Svar på motion 
 
Beslut 
Tekniska nämnden föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen då behovet 
av översyn på hela Astradskolan ingår i lokalförsörjningsstrategin, som kommer 
att beslutas inom det närmaste året. Fotbollsplanen kommer därmed att planeras 
i samband med förändring av Astradskolan. 
 
Sammanfattning av ärendet 
I en motion daterad november 2015 vill Socialdemokraterna att man ställer i 
ordning fotbollsplanen på Astradskolan så att den blir spelbar, antingen som 
grusplan eller med konstgräset som var på Lagavallen. 
 
Tekniska förvaltningen redogör den 7 november 2016 för att konstgräset som 
låg på Lagavallen är uttjänt och innehåller även granulat som kan fastna på 
elevernas skor och följa med in i skollokalerna och skräpa ner. Det krävs även 
ett underarbete innan konstgräset kan läggas ut som kostar mycket. Det blir en 
hög investering för att använda ett redan uttjänt konstgräs. Vidare skriver 
tekniska förvaltningen att iordningställande av planen med grus skulle kunna 
innebära en lägre kostnad. 
 
Tekniska förvaltningens fastighetsavdelning arbetar med en 
lokalförsörjningsstrategi för kommunägda lokaler. I strategin ingår planer för 
när och vad som ska göras med bland annat Astradskolan. 
Fastighetsavdelningen föreslår i lokalförsörjningsstrategin att Astradskolan ska 
byggas om inom 10 år. Beroende på hur Astradskolan kommer att byggas om 
kan skolgården och fotbollsplanen påverkas. Beslut om detta kommer att fattas 
politiskt. 
 
Tekniska nämndens arbetsutskott föreslår den 18 november 2016 att tekniska 
nämnden föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen då behovet av översyn 
på hela Astradskolan ingår i lokalförsörjningsstrategin, som kommer att beslutas 
inom det närmaste året. Fotbollsplanen kommer därmed att planeras i samband 
med förändring av Astradskolan. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska förvaltningens tjänsteskrivelse daterad 2016-11-07 
Barn- och utbildningsnämnden yttrande, Dnr Bu2016/0005.611 
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Skickas till  
Tekniska nämnden 
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Tn § 112  TK2016/0221 050   
 
 
Upphandling av LSS-boendet Pumpan 2 
 
Beslut 
Tekniska nämnden beslutar om att uppdra till tekniska förvaltningen att 
projektera och göra anmodan för upphandling av nytt LSS-boende på 
fastigheten Pumpan 2. 
 
Sammanfattning av ärendet 
Tekniska förvaltningen har fått i uppdrag av socialnämnden att projektera och 
upphandla en byggentreprenad enligt beslut från socialnämnden 2016-10-19 § 
60. I upphandlingen ska en ny gruppbostad med 6 lägenheter genomföras på 
fastigheten Pumpan 2. Projektet beräknas kosta 11,3 miljoner kronor.   
 
Tekniska nämndens arbetsutskott föreslår den 18 november 2016 att tekniska 
nämnden beslutar om att uppdra till tekniska förvaltningen att projektera och 
göra anmodan för upphandling av nytt LSS-boende på fastigheten Pumpan 2. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska förvaltningens tjänsteskrivelse daterad 2016-11-11 
 
Skickas till  
Tekniska nämnden 
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Tn § 113  TK2016/0195 210   
 
Policy, verksamhetsplan och handlingsplan för 
klimatanpassning 
Svar på remiss 
 
Beslut 
Tekniska nämnden beslutar att godkänna tekniska förvaltningens förslag till svar 
på utarbetad policy, verksamhetsplan och handlingsplan efter vissa redaktionella 
justeringar. 
 
Sammanfattning av ärendet 
Tekniska förvaltningen och miljö- och byggförvaltningen har tillsammans med 
övriga förvaltningar arbetat fram en policy, en verksamhetsplan och en 
handlingsplan för klimatanpassning. Planen har skickats ut på samråd till 
politiska nämnder och bolag. 
 
Klimatanpassningsplanen innebär bland annat att kommunen och bolagen ska 
arbeta för att förhindra eller minimera skador som kan uppstå på grund av 
förändrat klimat. I policyn står de övergripande målen för 
klimatanpassningsarbetet. Verksamhetsplanen tar framförallt upp risker och 
möjligheter av klimatförändringar som påverkar Ljungby kommuns och 
bolagens verksamheter samt förslag på tänkbara åtgärder. I handlingsplanen har 
29 åtgärder valts från verksamhetsplanen och lagts in i en risk- och 
väsentlighetsmatris. Åtgärderna har därefter lagts i en prioriteringsordning, när 
de ska genomföras och ansvarig förvaltning/bolag. 
 
I tekniska förvaltningens tjänsteskrivelse finns förslag på ändringar som bör 
göras i handlingarna innan den godtas. Sammanfattningsvis föreslår tekniska 
förvaltningen att även kommunens övriga förvaltningar bör göras delaktiga i 
arbetet med klimatanpassning och att omfattning och kostnad behöver utredas 
innan arbetet enligt verksamhetsplanen kan sätta igång. 
 
Tekniska nämnden arbetsutskott föreslår den 18 november 2016 tekniska 
nämnden att godkänna tekniska förvaltningens förslag till svar på utarbetad 
policy, verksamhetsplan och handlingsplan efter vissa redaktionella justeringar. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska förvaltningens tjänsteskrivelse daterad 2016-10-26 
 
Skickas till  
Miljö- och byggförvaltningen 
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Tn § 114  TK2016/0224 050   
 
 
Upphandling av renhållningsentreprenör åren 2018-20 23 
 
Beslut 
Tekniska nämnden beslutar att godkänna att en ny 
renhållningsentreprenadupphandling görs som omfattar hämtning av 
hushållsavfall, slamsugning, högtrycksspolning och containertransport. 
 
Sammanfattning av ärendet 
Renhållningsentreprenaden omfattar hämtning av hushållsavfall, slamsugning, 
högtrycksspolning och containertransport. Avtalstiden för nuvarande 
renhållningsentreprenör går ut 2017-09-30 och en ny upphandling görs som tar 
med de nya hanteringskriterierna som krävs i den nya sorteringsanläggningen 
som ska byggas. Den nya upphandlingen ska gälla från 2017-10-01 till 2020-09-
30, med möjlighet att förlänga 2+1 år.  
 
Tekniska nämndens arbetsutskott föreslår den 18 november 2016 tekniska 
nämnden att godkänna att en ny renhållningsentreprenadupphandling görs som 
omfattar hämtning av hushållsavfall, slamsugning, högtrycksspolning och 
containertransport. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska förvaltningens tjänsteskrivels daterad 2016-11-11 
 
Skickas till  
Tekniska nämnden 
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Tn § 115  TK2015/0164 026   
 
Återbrukshus på Bredemad, beslut om steg 2 
 
Beslut 
Tekniska nämnden beslutar att återremittera ärendet till tekniska förvaltningen 
för fördjupad konsekvensutredning innefattande kalkyler och finansiering. 
 
Sammanfattning av ärendet 
Återbruksverksamheten på Bredemad steg två innebär egna återbrukslokaler på 
Bredemad.  
 
Tekniska förvaltningen vill återanvända de gula paviljongerna som finns på 
Laganskolan till två återbrukslokaler på Bredemad. Paviljongerna skulle delas 
upp och ena delen skulle stå till höger om infarten till återvinningscentralen. I 
den delen sker inlämning utav grejer och en liten verkstad skulle finnas för att 
fixa, laga eller reparera sakerna. 
 
Den andra delen av paviljongerna skulle stå innan utfarten till 
återvinningscentralen och vara en återbruksaffär, där sakerna som har inlämnats 
i den första paviljongen skulle säljas. 
 
Återbruksverksamheten är mycket uppskattad hos medborgare, vilket har lett till 
ett ökat flöde att inlämnande saker samt försäljning av dessa. För att hantera den 
växande verksamheten behövs en handledare på plats som ska handleda 
personalen i återbruksverksamheten. För att paviljongerna ska kunna användas 
krävs bland annat att taket lagas/läggs om, ny port för inlämning, markarbeten, 
VA, staket görs. Detta uppskattas kosta 700 000 till 1 miljon kr.     
 
Tekniska nämndens arbetsutskott föreslår den 18 november 2016 att tekniska 
nämnden beslutar att tillsammans med socialnämnden och 
kommunledningsförvaltningen inleda arbetet med steg 2 och att ge uppdrag till 
tjänstemän att utreda hur handledartjänsten på ”Åter i bruk” ska organiseras. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska förvaltningens tjänsteskrivelse daterad 2016-10-25. 
 
Skickas till  
Tekniska nämnden 
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Tn § 116  TK2015/0226 310   
 
 
Angående trafiksituation i Ljungby centrum, Vilse i  
pannkakan 
Svar på motion 
 
Beslut 
Tekniska nämnden föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen då det 
aktuella området är utmärkt med vägmärken för gångfart och högerregeln gäller. 
 
Sammanfattning av ärendet 
Till kommunfullmäktige har motion om trafiksituationen i Ljungby centrum, i 
korsningen Storgatan, Stationsgatan och Föreningsgatan inkommit. Motionären 
anser att det är oklart vilka trafikregler som gäller i korsningarna och på det nya 
gångfartsområdet och anser att skyltar och andra hjälpmedel ska sättas upp. 
 
Det aktuella gångfartsområdet är utmärkt med vägmärke E9 Gångfartsområde, 
som innebär att fordon inte får framföras med högre hastighet än gångfart. 
Korsningarna är inte reglerade med väjningsplikt från något håll. Därmed gäller 
den högerregeln och förare har väjningsplikt mot fordon som kommer från 
höger sida.  
 
Något vägmärke som anger högerregeln finns inte, då det är en grundläggande 
trafikregel enligt Trafikförordningen. Det är när man frångår dessa 
bestämmelser med annan trafikföreskrift som utmärkning av föreskrift ska ske.  
Ovanstående trafikregler kring gångfartsområde och högerregeln är 
grundläggande trafikkunskaper som man som fordonsförare måste känna till.  
 
Tekniska nämndens arbetsutskott föreslår den 18 november 2016 tekniska 
nämnden att föreslå kommunfullmäktige att avslå motionen då det aktuella 
området är utmärkt med vägmärken för gångfart och för att högerregeln gäller 
där vägmärke inte krävs. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska förvaltningens tjänsteskrivelse daterad 2016-11-04. 
 
Skickas till  
Kommunstyrelsen 
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Tn § 117  TK2015/0163 310   
 
 
Smalna av Märta Ljungbergsvägen vid lasarettet och 
Hotell Linnéa 
Svar på medborgarförslag 
 
Beslut 
Tekniska nämnden beslutar att tacka medborgaren för förslaget och informerar 
om att ett utredningsuppdrag redan finns, dock har inte beslut fattats om 
investeringsmedel för ombyggnation av Märta Ljungbergsvägen. Tekniska 
nämnden vet i dagsläget inte när utrymme för denna investering kommer att 
finnas. 
 
Sammanfattning av ärendet 
Medborgaren föreslår att Märta Ljungbergsvägen ska smalnas av utmed 
lasarettet och hotell Linnéa och att det ska skapas en avlastningsficka för 
hotellets gäster och gods. 
 
Tekniska förvaltningen anser att det finns ett behov att se över hela Märta 
Ljungbergsvägen, från Hammarrondellen till Sunnerborondellen. Översynen ska 
ha som syfte att öka trafiksäkerheten, skapa en säkrare skolväg, sänka bilisters 
hastighet och stoppa genomfarten av lastbilar. Tekniska förvaltningen har redan 
fått i uppdrag av Kommunstyrelsen att utreda utformningen av Märta 
Ljungbergväg.  
 
Tekniska nämndens arbetsutskott föreslår den 18 november 2016 tekniska 
nämnden att tacka medborgaren för förslaget och informerar om att ett 
utredningsuppdrag om detta redan finns, dock har inte beslut fattats om 
investeringsmedel för ombyggnation av Märta Ljungbergsvägen. Tekniska 
nämnden vet i dagsläget inte när utrymme för denna investering kommer att 
finnas. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska förvaltningens tjänsteskrivelse daterad 2016-11-04 
 
Skickas till  
Förslagsställaren 
Kommunledningsförvaltningen 
Tekniska förvaltningen 
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Tn § 118  TK2015/0229 310   
 
Passage av väg 25 och utbyggnad av cykelväg mot 
Sickinge 
Svar på medborgarförslag 
 
Beslut 
Tekniska nämnden beslutar att tacka medborgen för förslaget och meddela att 
anslutningen av gång- och cykelvägen mellan Ljungby och Lagan kommer att 
ledas genom befintlig kotunnel och en cykelväg till Sickinge ska utredas. 
 
Sammanfattning av ärendet 
I ett medborgarförslag vill en medborgare att gång- och cykelväg mellan 
Ljungby och Lagan ska färdigställas genom att använda befintlig kotunneln. 
Medborgarna vill också att en cykelväg anläggs från cykelvägen Ljungby–
Lagan längs med väg 25 till Sickingekrysset. 
 
Tekniska förvaltningen har fått ett uppdrag av Tekniska nämnden att utreda hur 
en cykelväg till Sickinge kan göras trafiksäker. Ett politiskt beslut är taget att 
cykelvägen Ljungby-Lagan ska gå genom kotunneln. 
 
Tekniska nämndens arbetsutskott föreslår den 18 november 2016 tekniska 
nämnden att tacka medborgen för förslaget och meddela att anslutningen av 
gång- och cykelvägen mellan Ljungby och Lagan kommer att ledas genom 
befintlig kotunnel och en cykelväg till Sickinge ska utredas. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska förvaltningens tjänsteskrivelse daterad 2016-11-04 
 
Skickas till  
Förslagsställaren 
Kommunledningsförvaltningen 
Tekniska förvaltningen 
 
 



 

Sammanträdesprotokoll 
2016-11-29 
 

18(24) 

   
Tekniska nämnden 

 
 

Justerandes sign   

 

 
Tn § 119  TK2015/0230 310   
 
Använd kotunnel och anslut till Sickinge 
Svar på medborgarförslag 
 
Beslut 
Tekniska nämnden beslutar att tacka medborgen för förslaget och meddela att 
anslutningen av gång- och cykelvägen mellan Ljungby och Lagan kommer att 
ledas genom befintlig kotunnel och en cykelväg till Sickinge ska utredas. 
 
Sammanfattning av ärendet 
I ett medborgarförslag vill en medborgare att gång- och cykelväg mellan 
Ljungby och Lagan ska färdigställas genom att använda befintlig kotunneln. 
Medborgarna vill också att en cykelväg anläggs från cykelvägen Ljungby–
Lagan längs med väg 25 till Sickingekrysset. 
 
Tekniska förvaltningen har fått ett uppdrag av Tekniska nämnden att utreda hur 
en cykelväg till Sickinge kan göras trafiksäker. Ett politiskt beslut är taget att 
cykelvägen Ljungby-Lagan ska gå genom kotunneln. 
 
Tekniska nämndens arbetsutskott föreslår den 18 november 2016 tekniska 
nämnden att tacka medborgen för förslaget och meddela att anslutningen av 
gång- och cykelvägen mellan Ljungby och Lagan kommer att ledas genom 
befintlig kotunnel och en cykelväg till Sickinge ska utredas. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska förvaltningens tjänsteskrivelse daterad 2016-11-04 
 
Skickas till  
Förslagsställaren 
Kommunledningsförvaltningen 
Tekniska förvaltningen 
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Tn § 120  TK2016/0048 312   
 
Anslut kotunnel till Sickingekorset 
Svar på e-förslag 
 
Beslut 
Tekniska nämnden beslutar att tacka medborgen för förslaget och meddela att 
anslutningen av gång- och cykelvägen mellan Ljungby och Lagan kommer att 
ledas genom befintlig kotunnel och en cykelväg till Sickinge ska utredas. 
 
Sammanfattning av ärendet 
I ett E-förslag vill medborgare att gång- och cykelväg mellan Ljungby och 
Lagan ska färdigställas genom att använda befintlig kotunneln. Medborgarna 
vill också att en cykelväg anläggs från cykelvägen Ljungby–Lagan längs med 
väg 25 till Sickingekrysset. 
 
Tekniska förvaltningen har fått ett uppdrag av Tekniska nämnden att utreda hur 
en cykelväg till Sickinge kan göras trafiksäker. Ett politiskt beslut är taget att 
cykelvägen Ljungby-Lagan ska gå genom kotunneln. 
 
Tekniska nämndens arbetsutskott föreslår den 18 november 2016 tekniska 
nämnden att tacka medborgen för förslaget och meddela att anslutningen av 
gång- och cykelvägen mellan Ljungby och Lagan kommer att ledas genom 
befintlig kotunnel och en cykelväg till Sickinge ska utredas. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska förvaltningens tjänsteskrivelse daterad 2016-11-04 
 
Skickas till  
Förslagsställaren 
Kommunledningsförvaltningen 
Tekniska förvaltningen 
 
 
 



 

Sammanträdesprotokoll 
2016-11-29 
 

20(24) 

   
Tekniska nämnden 

 
 

Justerandes sign   

 

 
Tn § 121  TK2016/0222 332   
 
Lekplats i centrala Ljungby 
Svar på medborgarförslag 
 
Beslut 
Tekniska nämnden beslutar att tacka medborgaren för förslaget och svara att 
förslaget kommer att utredas vidare av tekniska förvaltningen. Utredningen ska 
vara klar senast 2017-12-31. 
 
Sammanfattning av ärendet 
I ett medborgarförslag daterat september 2016 vill en medborgare ha en lekplats 
i centrala Ljungby som ger möjlighet barn och ungdomar att klättra, balansera, 
hoppa, hänga mm. Ljungby blir mer levande med barn och ungdomars närvaro. 
 
Ljungby kommun har, enligt tjänsteskrivelse daterad 2016-11-07, i sin 
grönstrukturplan antagit en önskad parkstandard där en anlagd lekplats ska vara 
tillgänglig inom 200 m i tätbebyggt område, utan att korsa en barriär. Detta har 
parkavdelningen arbetat med för att hålla den standarden. I detta räknas inte 
lekplatser som tillhör skolor och dagis. 
  
Om en stor lekplats skulle anläggas skulle driftkostnaderna för en större lekpark 
kunna lösas genom att några mindre lekplatser i sämre skick inte renoveras, utan 
istället tas bort när det bedöms att de annars kräver större investeringar i form av 
renovering. Då kommer parkstandarden på 200 m inte kunna följas. Av 
erfarenhet vet även parkavdelningen att det inte är populärt att ta bort lekplatser 
även om de inte utnyttjas så flitigt. 
 
Tekniska förvaltningen utreder gärna vidare om en lekplats i centrum eftersom 
det skulle kunna vara en bra samlingsplats för många människor och 
nyinflyttade skulle kunna integreras lättare in i Ljungby.  
 
Tekniska nämndens arbetsutskott föreslår den 18 november 2016 tekniska 
nämnden att tacka medborgaren för förslaget och svara att förslaget kommer att 
utredas vidare av tekniska förvaltningen. Utredningen ska vara klar senast 2017-
12-31. 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslag daterat 2016-09-30 
Tekniska förvaltningens tjänsteskrivelse daterad 2016-11-07 
 
Skickas till  
Förslagsställaren, Kommunledningsförvaltningen, Tekniska förvaltningen 
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Tn § 122  TK2015/0228 310   
 
 
Färdigställ cykelvägen förbi Tutaryd på andra sidan  vägen 
Svar på medborgarförslag 
 
Beslut 
Tekniska nämnden att tacka medborgaren för förslaget och svara att kommunen 
inte avser att lösa markfrågan för cykelvägen med bro över eller tunnel under 
väg 25. Kommunen avser att avvakta ärendet om fastighetsreglering i mark- och 
miljödomstolen. 
 
Sammanfattning av ärendet 
I ett medborgarförslag föreslås att kommunen ska bygga en bro eller tunnel 
över/under väg 25 vid Tutaryd för att lösa markfrågan och därmed bygga ihop 
cykelväg mellan Ljungby och Ryssby. 
 
Tekniska förvaltningen skriver den 1 september 2016 att det går att bygga en bro 
eller tunnel vid den västra infarten till Gnustorp för att komma till den norra 
sidan av väg 25 och därmed lösa in mark längs med vägen fram till Tutaryd. 
Men det medför att det behöver byggas ytterligare en tunnel eller bro över väg 
25 tillbaka till södra sidan av vägen. Förslaget är inte kostnadsmässigt rimligt 
för att lösa markåtkomsten.  
 
Efter kommunens ansökan om fastighetsreglering för överföring av den 
efterfrågade marken för cykelvägen beslutade lantmäteriet i juli 2016 om 
att medge fastighetsbildningen. Beslutet är taget som ett preliminärbeslut 
innebärande att om fastighetsbildningsbeslutet vinner laga kraft följs det 
med tekniska arbeten som utmärkning av gränser samt hantering av 
ersättningsfrågan. Lantmäteriets beslut om fastighetsbildning är överklagat 
av markägarna till mark- och miljödomstolen som nu har att fatta beslut i 
ärendet. Tekniska förvaltningen anser därför att markfrågan är på väg att få 
sin lösning. Det skall dock tilläggas att även om mark- och miljödomstolen 
fastställer lantmäteriets beslut kan man som klagande begära att få sin sak 
prövad i mark- och miljööverdomstolen.   

Tekniska nämndens arbetsutskott föreslår den 18 november 2016 tekniska 
nämnden att tacka medborgaren för förslaget och svara att kommunen inte avser 
att lösa markfrågan för cykelvägen med bro över eller tunnel under väg 25. 
Kommunen avser att avvakta ärendet om fastighetsreglering i mark- och 
miljödomstolen. 
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Beslutsunderlag 
Tekniska förvaltningens tjänsteskrivelse daterad 2016-09-01 
 
Skickas till  
Förslagsställaren 
Kommunledningsförvaltningen 
Tekniska förvaltningen 
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Tn § 123  TK2016/0210 250   
 
 
Begäran om uppsägning av avtal mellan Ljungby kommu n 
och kabel-TV-föreningen Domherren 
 
Beslut 
Kabel-TV-föreningen Domherren har i skrivelse daterad av 2016-10-25 begärt 
att avtalet med Ljungby kommun av 1991-04-16 ska upphöra att gälla från och 
med 2016-12-31. Föreningen Domherren  meddelar också att avtal innevarande 
år träffats med Ljungby Energi AB, ett bolag inom kommunens koncernbolag, 
Ljungby Holding AB, om installation av fibernät i området. 
 
Föreningen har vidare anfört att man under flera år haft kontakt med Ljungby 
Energi AB med förfrågan om fiberinstallation i området, men fått nekande 
besked därom. Därför har gällande avtal med kommunen inte kunnat sägas upp 
inom föreskriven tid. Föreningen har till Ljungby kommun erlagt föreskriven 
årsavgift jämte indexuppräkning till och med 2017-04-15. 
 
Tekniska nämnden finner att det under förhandenvarande omständigheter 
framstår som oskäligt att fortsättningsvis göra avtalet gällande mot föreningen 
och beslutar därför att avtalet daterat 1991-04-16 ska upphöra att gälla per 2016-
12-31 samt att därmed samtliga mellanhavanden parterna emellan är 
slutreglerade per 2017-04-15. 
 
Sammanfattning av ärendet 
Avtal som tecknades år 1991 mellan Kabel-TV föreningen och Ljungby 
kommun, där föreningen har rätt att lägga ner kablar för distribution av TV- och 
radiosignaler på kommunens fastighet Hångers 3:21. 
 
Föreningen kommer att upphöra 2016-12-31 på grund av att Ljungby energinät 
AB lägger ner fiber i området. Föreningen har därför begärt att avtalet ska 
upphöra att gälla 2016-12-31 utan att de ska behöva betala någon ersättning för 
kvarvarande avtalstid från och med 2017-01-01. 
 
Avtalet gäller till och med 2021-04-15 och den årliga ersättningen är 1500 kr 
som indexregleras enligt konsumentprisindex. 
 
Tekniska förvaltningen föreslår den 3 november 2016 att beslut ska tas att 
upprättat avtal gäller till 2021-04-15 och att ersättning ska betalas enligt avtalet. 
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Yrkanden 
Krister Lundin (M) yrkar följande: Kabel-TV-föreningen Domherren har i 
skrivelse daterad av 2016-10-25 begärt att avtalet med Ljungby kommun av 
1991-04-16 ska upphöra att gälla från och med 2016-12-31. Föreningen 
Domherren meddelar också att avtal innevarande år träffats med Ljungby Energi 
AB, ett bolag inom kommunens koncernbolag, Ljungby Holding AB, om 
installation av fibernät i området. 
 
Föreningen har vidare anfört att man under flera år haft kontakt med Ljungby 
Energi AB med förfrågan om fiberinstallation i området, men fått nekande 
besked därom. Därför har gällande avtal med kommunen inte kunnat sägas upp 
inom föreskriven tid. Föreningen har till Ljungby kommun erlagt föreskriven 
årsavgift jämte indexuppräkning till och med 2017-04-15. 
 
Tekniska nämnden finner att det under förhandenvarande omständigheter 
framstår som oskäligt att fortsättningsvis göra avtalet gällande mot föreningen 
och beslutar därför att avtalet daterat 1991-04-16 ska upphöra att gälla per 2016-
12-31 samt att därmed samtliga mellanhavanden parterna emellan är 
slutreglerade per 2017-04-15. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska förvaltningens tjänsteskrivelse daterad 2016-11-03. 
 
Skickas till  
Tekniska nämnden 


